

DE

EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG in Übereinstimmung mit Verordnung (EU) 2023/1230

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller
TEUFELBERGER Fiber Rope G.m.b.H.
Vogelweiderstrasse 50
A-4600 Wels
Österreich

Der Hersteller erklärt hiermit die Einhaltung der Verordnung (EU) 2023/1230 über Maschinen des nachstehend beschriebenen Produktes:

Beschreibung	Umlenkrolle für Seile zum Ablassen und Heben von Lasten
Modell	tBLOCK
Typ	7083229 MSV tBLOCK Rigging Pulley
Mindestbruchlast	225 kN
Max. Seildurchmesser	16 mm
Gewicht	1,650 kg
Materialien	EN AW 7075 T6 / SUS420 / SUS304 / Kupfer

Für die Zusammenstellung der Technischen Unterlagen ist die TEUFELBERGER Fiber Rope G.m.b.H, Vogelweiderstrasse 50, 4600 Wels, Austria bevollmächtigt.
Durch Veränderungen an der Maschine und/oder Nichtbeachtung der Bestimmungen der Teufelberger Betriebsanleitung verliert diese Erklärung ihr Gültigkeit.

Unterzeichnet für und im Namen des Herstellers von:

Wels, 14.04.2025



Michael Niedersüss, Managing Director

EN

EU DECLARATION OF CONFORMITY
in accordance with Regulation (EU) 2023/1230

The responsibility for issuing this Declaration of Conformity lies entirely with the manufacturer: **Teufelberger Fiber Rope GmbH.**

TEUFELBERGER Fiber Rope G.m.b.H.
Vogelweiderstrasse 50
A-4600 Wels
Austria

The manufacturer herewith declares that the product described below is in full compliance with Machinery Regulation (EU) 2023/1230.

Description	Deflection pulley for ropes for the lowering and lifting of loads
Model	tBLOCK
Type	7083229 MSV tBLOCK rigging pulley
Minimum breaking load	225 kN
Max. rope diameter	16 mm
Weight	1.650kg
Materials	EN AW 7075 T6 / SUS420 / SUS304 / copper

Teufelberger Fiber Rope GmbH., Vogelweiderstrasse 50, 4600 Wels, Austria, is authorized to compile the relevant technical documents.

This declaration becomes invalid in case of changes to the machine and/or a failure to comply with the provisions stipulated in the Teufelberger operating manual.

Signed for and on behalf of the manufacturer by:

Wels, 14 April 2025



Michael Niedersüss, Managing Director